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[Fællesarealgruppen Emblasgade] 
 

 
Referat fra Fællesarealgruppens møde den 14. februar 2016 
 

Dato, tid og sted: Søndag den 14. februar 2016 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111,1. tv. 
Næste møde er: Søndag den 13. marts 2016 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111, 1. tv. 

Deltagere: Fremmødte: Caroline, Lisbeth, Jacob, Mika, Marie, Pia, Dorthe, Ida, Louise, Laura, Anette og Trine 
Afbud fra: Martin, Marie-Sophie og Thilde 
Udeblivelse: Hafida, Nadia, Sanad, Vinnie, Helle, Sarah, Linda, Kasper og Line 

Mål for mødet: Forberedelse til afdelingsmødet, herunder udarbejdelse af årsberetning, legepladsforslags-ændring, plan 
for cykelstativer m.m. 

Ordstyrer: Louise Referent: Dorthe (og Louise) 

Punkt Referat Besluttet 

1. Godkendelse af sidste referat 
 
2. Valg af referent 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Udarbejdelse af årsberetning 
til afdelingsmødet 

1. Referatet blev godkendt 
 
2. Dorthe blev valgt som referent 
 
Fremmødte: 
Vi startede mødet med en lille navnerunde, idet der er kommet 
nye medlemmer til og drøftede kort hvad vi har arbejdet med i 
gruppen.  
Ekskurs: hvordan får vi integreret de beboere, der ikke har små 
børn, så de også inddrages i fællesskabet? Og hvordan får man 
orienteret nye beboere om de grupper, der eksisterer og at der er 
krav om deltagelse i en af grupperne?  
 
Pkt. 3: Der skal udarbejdes en årsberetning forud for 
afdelingsmødet og vi drøftede formen på denne beretning.    

 
 
 
 
 
Vi besluttede, at de udeblevne fra 
mødet skal tilkendegive, hvorvidt de 
er medlem af gruppen eller ej. 
 
 
 
 
 
Pkt. 3: Årsberetningen udarbejdes 
skriftligt af Pia, Louise og Trine og 
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4. Legepladsforslags-ændring 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5. Udarbejdelse af endelig 
cykelstativplan, som skal sendes 
til Hitsa. Vi går evt. en tur rundt 
og måler op. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
Pkt. 4: Legepladsen er pga. faldunderlaget blevet 7000 kr. 
dyrere. Vi fik på seneste afdelingsmøde godkendt et forslag om 
etablering af faldunderlag og rutsjebane på den eksisterende 
legeplads (bilen og campingvognen). Tilbuddet, som er over et 
år gammelt, er desværre med tiden blevet dyrere. Bestyrelsen 
har besluttet, at ændringen skal præsenteres på afdelingsmødet. 
Vi håber, at beboermødet vil godkende den lille ekstra udgift, 
så det som planlagt kan blive etableret i det nye regnskabsår, 
der starter den 1. juli 2016. 
 
Pkt. 5: Hitsa er leverandører af cykelstativerne. 
På sidste afdelingsmøde blev godkendt forslag om indkøb af 
cykelstativer. Vi etablerer cykelstativerne efter 1. juli 2016, 
hvor regnskabsåret, som pengene er afsat i, starter. Vi indkøber 
13 stativer, som hver har plads til 5 cykler og har en bredde på 
2,5 m. Nogle stativer er lige og nogle er til skråparkering. 
Modellerne hedder hhv. HH/20 BOM E (lige) og HH/20 BOM 
Es (skrå). 
Vi har været rundt på området, og planen er, at der på det øvre 
område op ad blok 1 (Rene og Signes gavl) monteres 3 skrå 
stativer, hhv. 2 mellem postkasser og el-skab og et efter el-
skabet ind mod Barndommens Land. Der monteres desuden 2 
skrå stativer op ad gavlen til blok 2 (Maria og Morten) mellem 
postkasserne og strædet. 
På det nedre område monteres 3 lige stativer på grusstykket 
mellem blok 6 og 7, hvor der allerede står en del cykler. Der 
står fire træer på grusstykket. Vi kalder træet ved sandkassen 
træ nr. 1. Placeringen bliver et stativ ved siden af træ nr. 2 i 

sendes ud til orientering før 
afdelingsmødet. Spørgsmål til 
beretningen kan blive besvaret på 
afdelingsmødet. 
 
Pkt. 4: Det blev besluttet at gruppen 
stiller et nyt forslag med den nye pris 
ekskl. moms. Trine sender forslaget 
til bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
Pkt.5: Forslag til placering af 
cykelstativer sendes til bestyrelsen 
før afdelingsmødet. 
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6. Planlægning af mødedatoer 
 
 
7. Evt. opfølgning fra sidste møde 
(hvis vi når det) 
 
a) Benzinstander v/ Sarah 
 
b) Seddel til større børn ang. 
gode idéer til lege med fartstribe-
materiale 
 
c) Sandkasse 
 
 
 
 
 
 
 
8. Evt. 

retning mod Emblasgade. To stativer placeres på hver sin side 
af træ nr. 3. Indkørsel fra det den bredeste sti. 
I passagen med bambus op ad blok 7 (Heidis gavl) placeres 3 
stativer med stråparkering. 
På grusstykket mellem blok 5 og plejeboligerne placeres to lige 
stativer i mellemrummene mellem de tre træer med indkørsel 
fra blok 5. Denne placering er gruppens forslag, der skal 
drøftes med bestyrelsen, så senere ændringer kan 
forekomme. 
 
 
 
 
Pkt. 7: Det har vist sig, at vi i gruppen har en tømrer/snedker, 
Martin. Han kunne desværre ikke deltage i mødet, men han 
gerne vil hjælpe med at bygge sandkasse. 
Anette og Mika fra gruppen har adgang til gode priser på 
materialer, der er billigere end Silvan og Stark. 
 
Når rutsjebane og faldunderlag er på plads, arbejder vi videre 
på legepladsområdet. Vi håber, at få etableret en fælles solid 
sandkasse, genetablering af fartstriber (som vi var nødt til at 
fjerne grundet mangelfuld monteringsvejledning) samt andre 
trafiklegeredskaber som for eksempelvis benzinstander, 
trafiklys m.m. Vi drøftede, om hvorvidt disse ting skal op på 
afdelingsmødet, når vi holder os på beløb, som bestyrelsen selv 
kan godkende. Vi kom frem til, at placeringen ved 
campingvognen samt interessen for sandkasse med videre skal 
op på afdelingsmødet, så beboerne kan tage stilling til dette. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pkt.6: Se kommende mødedatoer 
nederst i dokumentet. 
 
Pkt. 7: Mika udarbejder et forslag 
med cirka pris til afdelingsmødet, så 
beboerne kan tilkendegive, om de 
ønsker sandkasse m.m. i forbindelse 
med den nuværende legeplads. Marie 
vil gerne udarbejde en skitse.  
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Kommende møder 
• Søndag den 13. marts 2016 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111, 1. tv. - Opfølgning på afdelingsmødet og planlægning af arbejdsdagen den 17.april 
• Søndag 22. maj 2016 fra 14-16  

Referater fra tidligere møder 
Se referater m.m. på: http://www.emblas.dk/faellesareal-gruppen. 


